

Fællesmøde VEJBY & TIBIRKE MENIGHEDSRÅD			Referat	
Sognekode 7393+7394	Dato: 13. august	År: 2025	Tid: kl. 17.00	Gretely
MØDEDELTAGERE	Henrik Lund-Andersen, Dorthe Ingerslev, Jens Graumann, Thule Jessen, Niels Worm, Torben Müller, Carsten Demant Jørgensen, Poul Henning Poulsen, Bill Kaae			
FORPLEJNING: Tibirke	Afbud: Jeanne von Benzon, Ulrik Pilemand, Lizzie Espenhain			
REFERENT: Kirsten Moustén	Inviteret:			

	Kort andagt – bøn – sang – salme eller andet		
PUNKT	BAGGRUND OG SAGSFREMSTILLING		
1.	Offentlig spørgetid	Ingen fremmødte	
Til beslutning og godkendelse		BESLUTNING	ANSV
2.	Godkendelse af dagsorden	Dagsorden godkendt, dog er pkt. 3 behandlet på de to råds separate møder og godkendt der.	
3.	Godkendelse af 'Vedtægt for samarbejde om fælles personale - Vejby og Tibirke sogne' <i>Se bilag: Vedtægt for samarbejde om fælles personale - Vejby og Tibirke sogne.</i> <i>Stiftets jurist har tilrettet vedtægten således, at den kun behøver godkendelse i Helsingør Stift. v/formænd</i>	Godkendt. Pkt. 3 behandlet på de to råds separate møder og godkendt der.	
4.	Afskedsgudstjeneste (Vejby kirke) med efterfølgende reception for Jeanne von Benzon 31. august kl. 11. Praktik mv. v/Henrik Lund-Andersen	Der bestilles mad til 60 personer. Gerne kor- eller solistdeltagelse. Provst inviteres. Udvalg: Kirsten, Dorthe, Henrik.	KM Henrik inviterer provst
5.	Fælles Menighedsrådsmøde 21. oktober Sankt Helene Centret – forberedelse, herunder kommunikation til kirkeblade, nyhedsbreve og hjemmeside mv. v/ formænd	Der laves et oplæg til kommunikation af de to formænd, som sendes ud til alle før endelig anvendelse. Der er deadline til Vejby Nyt sidst i august, Tisvilde Nyt start sept. Mødet d. 21. oktober er kl. 19.00	
6.	Høringssvar vedr. ny Lov om menighedsråd. Frist 25. august kl. 12.00 <i>Se bilag: Provstiet Udkast høringssvar vedr mr-lov.pdf</i>	Der er generel opbakning til det fremsendte udkast til høringssvar. Poul Henning og Henrik	

	v/formænd	udarbejder det endelige og sender det rundt, før det indsendes.	
7.	Fælles AU – Herunder økonomi i AU og status på aktiviteter <i>Se bilag: 2. kvartal 2025 AU forbrug.pdf v/formand AU Dorthe Ingerslev.</i>	Rapport taget til efterretning. Forslag om at der fra budget 2026 oprettes et formålsskontonummer, 'Fælles AU', hvorunder alle aktiviteter, som MR prioriterer, skal konteres. Dette afstemmes med Regnskabskontoret. Vigtigt: at MR jævnligt overvejer og udvikler idéer til aktiviteter mv. Dette sker på fællesmøder. (Kommende)	Niels og Kirsten
8.	Budget- og prioriteringsmøde 20. august kl. 19.00 Provstiet. Formænd + kasserere deltager Herunder hvordan vi fremadrettet arbejder med at aktiviteter jf. tidligere indberetning. Evt. udvalg? <i>Se bilag: Dagsorden til Offentligt budgetsamråd for menighedsrådene i Gribskov 20.08.2025</i> <i>LM Tilbud på reduceret HR-ordning 2026</i> <i>MR-version - Budgetoversigt B2026 PDF.xlsx</i> v/ alle	Formænd og kasserere deltager i mødet.	
9.	Valg til Provstiudvalg og Stiftsråd 3. sept. kl. 19.00 Græsted. <i>Se bilag: Mail fra Provst_valg til provstiudvalg og stiftsråd.pdf</i> v/Formænd	MR opfordres til at deltage i opstillingsmødet d. 3. sept. i Græsted kl. 19. Per Erik Veng (V) opstiller til Provstiudvalget. MRmøde i Tibirke samme dag – det rykkes til kl. 16.00, så der kan deltages i opstillingsmødet.	
10.	Brug af kirker/kirkegårde fremadrettet. Specielt vedr. Tibirke. v/ Niels Worm	Tibirkes vedtægt for kirkegården skal tilrettes og hidtidig praksis ændres i forhold til den udmeldte politik fra Provsti/Stift.	
Til orientering			
11.	Evt. orientering v/alle		
Eventuelt			
12.		Printer indkøbes til Organist S/H laser.	
Næste møde (fælles)			
13.	8. oktober		